
Dobrý den,

chtěl bych se, jakožto autor myšlenky hotspotů na CB pásmu a zároveň provozovatel serveru pro tyto
hotspoty, oficiálně vyjádřit k návrhu VO-R/7 ze dne 8.2.2023.
Jak již bylo mnohokrát řečeno, nový návrh by byl krokem zpět, kdy by se pásmo CB opět umlčelo, stejně
jako tomu bylo v posledních řekněme 20ti letech. Hlavním důvodem je zejména bod 8 a), kde se
omezuje dosud zcela legálně provozovaná síť hotspotů na pouze dva hotspoty vzájemně propojené, což
zcela popírá smysl komunikace v pásmu CB, která se málokdy omezuje pouze na dva operátory.
Vzhledem k tendenci omezit kanály pro použití hotspotů (s čímž souhlasím, bude - li množství kanálů
dostatečné) pak takové opatření nemá žádný smysl.
Protože je situace mezi připomínkami hodně nepřehledná a bez formátování textu nelze přehledně
vyznačit diskutované položky, vše jsem přehledně vyznačil a okomentoval na webu kolektivky OK1OCB:
http://ok1ocb.cz/obecne-informace/vyjadreni-k-novemu-navrhu-vo-r-7-ctu/
Prosím, vezměte v potaz tyto připomínky do nového VO-R/7, které by mělo více vycházet vstříc
uživatelům CB pásma. Jsem si vědom, že projekt CB hotspotů má jednotky odpůrců (ale také stovky
příznivců). Zároveň ale vím, že někteří odpůrci CB hotspotů zašli mnohem dál, než jsou hranice
společenského chování a vzájemné tolerance. Jsou to ti stejní, kteří podobné akce provádějí i na
radioamatérských pásmech, zejména na převaděči OK0BC. Této nejhlasitější menšině by se rozhodně
nemělo ustupovat, zejména s ohledem na to, jak se na radiových vlnách chová. Chápu, že se snaží
provoz CB hotspotů překazit (mají k tomu množství "důvodů", například vidinu mého velkého výdělku z
provozu sítě), ale měli by to provádět nějakým legitimním způsobem, nikoliv takovým, kdy jsou porušeny
snad všechny body aktuálně platného VO a ještě veškerá pravidla slušného chování, vzhledem k časté
propagaci fašismu a podobných myšlenek.
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